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Interpellationen 

Sofia Modigh (KD) har ställt en interpellation om en ohållbar 

situation för personalen i stadens hemtjänst på grund av parke-

ringsproblematiken. Kommunfullmäktige beslutade den 16 febru-

ari 2015 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Lindblom (V) besvarar interpellationen. Skriftligt 

svar i bilaga 4. 

 

I debatten yttrar sig Sofia Modigh, Malin Ericson och borgarrådet 

Lindblom. 

 

 

§ 7  
Bordlagda interpellationer 

 
Beslut 
 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 7 och 8 

för år 2015. 

 

 

§ 8  
Ändring i föredragningsordningen 
 

Kommunfullmäktige beslutar att behandla punkterna nr 24, 25 

och 26 på föredragningslistan före punkt 10. 

 

 

§ 9  
Nya interpellationer 

 

Följande interpellationer anmäls. 

1. (2015:9) av Rasmus Jonlund (FP) om Kulanpremien 

och Kulanwebben som resurs för kulturupplevelser i 

förskola och skola 

Dnr 107-296/2015. 

 

2. (2015:10) av borgarrådet J. Larsson (M) om Platsche-

fen 

Dnr 107-408/2015. 
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3. (2015:11) av borgarrådet J. Larsson (M) om kvarteret 

Plankan 

Dnr 107-409/2015. 

 

4. (2015:12) av Bo Sundin (M) om ökat antal olagliga 

bosättningar i ytterstaden 

Dnr 107-410/2015. 

 
Beslut 

1. Interpellationerna får ställas 

2. Interpellationerna bordläggs. 

 

 

§ 10  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet Brinck (M) ställer en fråga om betyg i 4:e klass. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Rasmus Jonlund (FP) ställer en fråga om klottersanering. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om buller. 

 

Borgarrådet Mogert (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Borgarrådet Brinck (M) ställer en fråga om förbjudna ämnen i 

skolan. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 5 

Ann-Katrin Åslund (FP) ställer en fråga om ytterstadsarbetet. 

 

Borgarrådet Livh (V) svarar på frågan.  

  


